
 
PROTOKÓŁ  Nr  XXX /2013 

z posiedzenia 
Rady Miejskiej w Miastku 

                                                w dniu 20 września   2013  roku 
 
 

Lista  obecności w załączeniu do protokołu. 
Stan statutowy radnych                 -  21 
Stan radnych obecnych                 -  19 
Stan radnych nieobecnych            -    1 ( p.  Zygfryd Filipiak – usprawiedliwiony)                                            
                                                                  
                                                                                                                                                                                                              
Pkt 1. Otwarcie  sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Miastku – p. Tomasz Borowski o godz. 9.00 otworzył 
XXX   posiedzenie Rady Miejskiej w Miastku VI  kadencji. Na wstępie przywitał    radnego 
Sejmiku Województwa  Pomorskiego  - p. Mirosława Batrucha, radnych Powiatu 
Bytowskiego, Burmistrza Miastka – p. Romana Ramiona oraz jego Zastępcę – p. Tomasza  
Zielonkę,  Skarbnika – p. Stefana Mayera, naczelników wydziałów tut. Urzędu, radcę 
prawnego – p. Aleksandrę Tyburską, dyrektorów zakładów i jednostek budżetowych, 
dyrektorów placówek oświatowych, dyrektorów instytucji kultury, sołtysów i 
przewodniczących zarządów osiedli.  
 
Następnie Przewodniczący Rady  – p. Tomasz Borowski  poinformował Radę,  że radny p. 
Paweł Biernacki  pismem z dnia 1 września  2013 r. zrzekł się mandatu radnego Rady 
Miejskiej w Miastku, w związku z objęciem  funkcji Dyrektora Zespołu Szkół w Dretyniu,  
dlatego w stosownym punkcie dzisiejszego porządku obrad będzie głosowana uchwała  w 
sprawie stwierdzenia wygaśnięcie  mandatu radnego.  
Na stan statutowy 21  radnych,  na podstawie listy obecności obecnych  jest  17   radnych. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji uczestniczy 17  radnych, co stanowi kworum, 
przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały i wnioski.  
 
Pkt 2.Przyjęcie protokołu  Nr  XXIX/2013  z posiedzenia Rady Miejskiej z dnia 23  
sierpnia   2013 roku . 
 
 P. Przewodniczący Rady Miejskiej w Miastku poinformował Radę, że protokół Nr  
XXIX/2013 z posiedzenia Rady Miejskiej w Miastku  z dnia  23 sierpnia   2013 roku  został 
wyłożony w biurze Rady celem zapoznania się. W terminie  określonym w §  96 ust. 6, tj. do 
chwili rozpoczęcia obrad Rady nie wpłynęły poprawki i uzupełnienia do treści  protokołu.  
 
P. Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół – Kto jest za przyjęciem protokołu 
Nr  XXIX/2013 z posiedzenia   Rady Miejskiej w Miastku z dnia 23 sierpnia   2013 roku? 
  
Protokół Nr  XXIX/2013  Rady Miejskiej w Miastku z dnia 23 sierpnia 2013 roku został 
przyjęty jednogłośnie   – (głosowało 16  osób).  
 
 
 
 



Pkt 5 . Przedstawienie   porządku obrad sesji oraz jego zmiany. 
 
P. Przewodniczący Rady poinformował Radę, że porządek dzisiejszych obrad został radnym 
przesłany i odczytał Radzie porządek obrad. P. Przewodniczący Rady poinformował Radę, że 
Burmistrz Miastka pismem z dnia 18 września 2013 r. przedłożył projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia Gminy Miastko do Narodowego  Programu Przebudowy Dróg Gminnych – 
Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój, wnosząc o ujęcie jej w dzisiejszym porządku 
obrad. W związku z powyższym p. Przewodniczący Rady wnioskował o wprowadzenie jej w 
pkt. 10.16. dzisiejszego porządku obrad. 
  
P. Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem – Czy są inne zmiany do 
przedstawionego porządku obrad? 
Innych zmian nie zgłoszono. 
W związku z powyższym p. Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  - Kto jest za 
wprowadzeniem do  dzisiejszego porządku obrad w  pkt. 10.16. Podjęcie uchwały w sprawie  
przystąpienia Gminy Miastko do Narodowego  Programu Przebudowy Dróg Gminnych – 
Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój? 
 
Wniosek o wprowadzenie do  dzisiejszego porządku obrad   pkt. 10.16. Podjęcie uchwały w 
sprawie  przystąpienia Gminy Miastko do Narodowego  Programu Przebudowy Dróg 
Gminnych – Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój  został   przyjęty jednogłośnie  - 
(17  „za”; 0 „przeciw”; 0 „wstrzymujących się”). 
 
Następnie p. Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem porządku 
obrad  wraz z przegłosowanym w/w wnioskiem? 
 
Prządek obrad został przyjęty jednogłośnie - (16  „za”; 0 „przeciw”; 0 „wstrzymujących 
się”). 
O godz. 9.10 w posiedzeniu uczestniczył radny p. Jan Basara. Stan radnych obecnych na sesji 
17.  
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokołu Nr XXIX/2013 z posiedzenia Rady Miejskiej w Miastku z dnia  
     23 sierpnia 2013 roku. 
3. Przedstawienie porządku obrad sesji oraz jego zmiany – (druk nr 12/IX) . 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wstąpienia kandydata w miejsce radnego, którego mandat     
    wygasł – (druk nr 13/IX) ; 
    a) złożenie ślubowania nowo wstępującego radnego.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego –  
    (druk nr 14/IX).  
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym – (druk nr 15/IX) . 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Przyjęcie informacji o wykonaniu budżetu Gminy za pierwsze półrocze 2013r. -  
    (druk nr 16/IX) . 
9. Przyjęcie informacji dotyczącej realizacji zadań oświatowych – (druk nr 17/IX) . 
10. Informacja w sprawie stanu zasobów mieszkaniowych Gminy – (druk nr 18/IX) . 



11. Rozpatrzenie projektów uchwał i innych aktów oraz przyjęcie uchwał i innych aktów  
      w sprawach:  
11.1. pozbawienia odcinaka drogi gminnej nr 193097G w miejscowości Zadry kategorii drogi  
        gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna – (druk nr 19/IX) ,   
11.2. pozbawienia odcinka drogi gminnej nr 193097G w miejscowości Przęsin kategorii drogi  
        gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna – (druk nr 20/IX) , 
11.3. pozbawienia odcinka drogi gminnej na 193055G w miejscowości Kamnica kategorii  
        drogi gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna –  
        (druk nr 21/IX) , 
11.4. pozbawienia odcinka drogi nr 193097G w miejscowości Świeszyno kategorii drogi  
        gminnej poprzez  wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna – (druk nr 22/IX) ,  
11.5. zmiany Uchwały Nr 74/VI/2011 Rady Miejskiej w Miastku z dnia 8 lipca 2011 roku  
         w sprawie nadania statutów jednostkom pomocniczym Gminy Miastko – osiedlom 
         – (druk nr 23/IX) , 
11.6. przystąpienia do opracowania i wdrożenia Planu gospodarki niskoemisyjnej –  
         (druk nr 24/IX) , 
11.7. wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu działki gruntu oznaczonej numerem  
         63/2 (dot. działki gruntu położonej w Miastku przy ul. Kolejowej) – (druk nr 25/IX) , 
11.8. wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu działek gruntu oznaczonych numerami  
         63/1 i 64/2 (dot. działek gruntu położonych w Miastku przy ul. Kolejowej) –  
         (druk nr 26/IX) , 
11.9. wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu działki gruntu oznaczonej numerem  
        119/3 (dot. działki gruntu położonej w Miastku przy ul. Sportowej) – (druk nr 27/IX) , 
11.10.wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (dot. zamiany nieruchomości  
        stanowiących własność Gminy Miastko na nieruchomości stanowiące własność Skarbu  
        Państwa będące w zarządzie Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe  
        Nadleśnictwa Miastko) – (druk nr 28/IX) , 
11.11.miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego KOSZALIŃSKA –  
        DWORCOWA – MŁODZIEŻOWA – (druk nr 29/IX) , 
11.12. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego RONDO – (druk nr 30/IX) , 
10.13. pozbawienia odcinaka drogi gminnej nr 193103G w miejscowości Świerzno kategorii     
           drogi gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna – 
           (druk nr 31/IX ),   
10.14. pozbawienia odcinka drogi gminnej nr 193103G w miejscowości Bobięcino kategorii  
           drogi gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna – 
           (druk nr 32/IX ),   
10.15. wyboru Przewodniczącego stałej komisji Rady Miejskiej w Miastku – (druk nr  
           33/IX), 
10.16. przystąpienia Gminy Miastko do Narodowego  Programu Przebudowy Dróg Gminnych  
           – Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój – (druk nr 34/IX).    
11. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje. 
12. Wolne wnioski, komunikaty i informacje. 
13. Zamknięcie obrad IX sesji Rady Miejskiej w Miastku w 2013 roku.  
 



Pkt.4  Podjęcie uchwały w sprawie wstąpienia kandydata w miejsce radnego, którego 
mandat    wygasł. 
P. Przewodniczący Rady odczytał  projekt w/w uchwały informując jednocześnie Radę, że 
zgodnie z § 80 ust. 8 projekt uchwały w sprawach personalnych nie wymaga opinii komisji. 
P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie  wstąpienia 
kandydata w miejsce radnego, którego mandat  wygasł. 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr  IX/61/2013 Rady Miejskiej w Miastku  w  
sprawie wstąpienia kandydata w miejsce radnego, którego mandat  wygasł została przyjęta 
stosunkiem głosów  – (17  „za”; 0 „ przeciw”; 0 „wstrzymujących się ”). 
 
P. Przewodniczący Rady poinformował  Radę, że zgodnie z art. 23a ustawy o samorządzie 
gminnym przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają ślubowanie.  
Wobec powyższego Przewodniczący Rady poprosił wszystkich zebranych o powstanie celem 
złożenia ślubowania przez Pana Tadeusza Króla. 
 
Zgodnie z art. 23a ust. 2 p. Przewodniczący Rady odczytał  rotę ślubowania: 
 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuj ę uroczyście  obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy 
i jej mieszkańców”. 
 
Radny – p. Tadeusz Król złożył ślubowanie wypowiadając: : „Ślubuję”. „Tak mi dopomóż 
Bóg”. 
P. Przewodniczący Rady złożył radnemu – p. Tadeuszowi Królowi życzenia, w związku z 
wstąpieniem do Rady Miejskiej w Miastku.  
O godz. 9.20 w posiedzeniu uczestniczył radny p. Waldemar Żurawik. Stan radnych obecnych 
na sesji 19 osób.  
 
Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego.  
 
 P. Przewodniczący Rady poinformował Radę, że ustępujący radny – p. Paweł Biernacki, w 
związku z objęciem funkcji Dyrektora Zespołu Szkół w Dretyniu od dnia 1 września 2013 r., 
pismem z dnia 1 września 2013 r. zrzekł się mandatu radnego Rady Miejskiej w Miastku. 
 
P. Przewodniczący Rady odczytał  projekt w/w uchwały informując jednocześnie Radę, że 
zgodnie z § 80 ust. 8 projekt uchwały w sprawach personalnych nie wymaga opinii komisji. 
P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie 
stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 
Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr  IX/62/2013 Rady Miejskiej w Miastku  w  
sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu  radnego  została przyjęta stosunkiem głosów  – 
(19  „za”; 0 „ przeciw”; 0 „wstrzymujących się ”). 



P. Przewodniczący Rady i Burmistrz złożyli podziękowanie dla  ustępującego radnego – p. 
Pawła Biernackiego  za pełną zaangażowania, rzetelną pracę na rzecz Gminy Miastko. 
Natomiast od Rady Miejskiej otrzymał owacje na stające. 
Ponadto  ustępujący radny  podziękował za współpracę Burmistrzom, Skarbnikowi, 
Naczelnikom Wydziałów tut. Urzędu, Przewodniczącemu Rady i radnym Rady Miejskiej.  

   
Pkt . 6 Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Miastka w okresie międzysesyjnym. 
 
P. Przewodniczący Rady  udzielił głosu  Panu Burmistrzowi celem   przedstawienia 
sprawozdania z działalności Burmistrza Miastka w okresie międzysesyjnym. 
 
Burmistrz Miastka – p. Roman Ramion  odczytał  Radzie   sprawozdanie z działalności w 
okresie od 22 sierpnia 2013 r. do 13 września 2013 r. 
Szczegółowe sprawozdanie stanowi zał. nr 1 w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ponadto p.  Burmistrz poinformował Radę, że: 
-  na dzień 18 września 2013 r. od osób fizycznych wpłynęło 236.401,-zł,tj. 84,3 % 
ściągalności  z tytułu opłat za odbiór odpadów komunalnych. Natomiast od osób prawnych  
454.830,-zł, tj. 89,9 % ściągalności. 
 
- w najbliższym czasie niezbędna będzie dyskusja na komisjach stałych Rady w sprawie 
finansowania oświaty, gdyż sytuacja finansowa w oświacie nie jest najlepsza. Otrzymuje 
sygnały od dyrektorów szkół, że ilość środków nie jest wystarczająca, 
 
- od dnia 1 października 2013 r. obowiązki Dyrektora Biblioteki Publicznej w Miastku będzie 
pełniła Pani Ewa Szyca. Zgodnie ze Statutem Biblioteki Publicznej  stanowisko Dyrektora 
Biblioteki Publicznej w Miastku powierza się na okres pięciu lat. 
 
P. Przewodniczący Rady podziękował p. Burmistrzowi za przedstawienie informacji  i 
otworzył  dyskusję nad sprawozdaniem. 
  
Pytania radnych zgłoszone do przedstawionego przez p. Burmistrza sprawozdania  z 
działalności w okresie międzysesyjnym : 
 
Radna – p. Jolanta Chmielewska zwróciła się o wyjaśnienie – z czego wynika różnica  w 
złożonych deklaracjach od właścicieli nieruchomości dotyczących nowego systemu 
gospodarki odpadami? P. radna  nadmieniła, że  według  firmy Konsultingowej  w 
Wejherowie  do Gminy Miastko powinno wpłynąć 3.671 deklaracji  od właścicieli 
nieruchomości, natomiast w informacji przedłożonej przez p. Burmistrza wynika, że do 
Urzędu Miejskiego w Miastku wpłynęło 3.803 deklaracji.  
 Jednocześnie w nawiązaniu do zapytania złożonego na  poprzedniej sesji w sprawie  remontu 
nawierzchni  drogi w m. Pasieka p. radna  zwróciła się o przedłożenie kserokopii wniosku 
złożonego do tut. Urzędu w tej sprawie. 
 
Radny – p. Tadeusz Król zwrócił się o uszczegółowienie zadania dotyczącego remontu 
drogi w m. Pasieka.  Zwrócił uwagę, że Gmina sfinansowała już budowę chodnika w 
kierunku Nadleśnictwa, który obecnie nie jest konserwowany. Zalega na nim gruba warstwa 
piasku zgromadzonego w okresie zimowym, na którym wyrastają chwasty. Zdaniem p. 
radnego jest niekonsekwencja w tym, że buduje się coś nowego, natomiast nie utrzymuje się 



tego, co już mamy. To samo dotyczy szklaków turystycznych, gdyż utrzymane są w nie 
należytym stanie. Są nieprzejezdne , gdyż konary drzew  zasłaniają je. 
Jednocześnie p. radny zwrócił się z zapytaniem  - Dlaczego tak długo trwały procedury 
związane z uruchomieniem Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych . Ustawa o 
gospodarce odpadami weszła w życie w połowie 2012 r., natomiast budżet  Gminy Miastko 
na 2013 r. został przyjęty przez Radę na początku roku. Z czego wynika, że operator 
zajmujący się odbiorem odpadów komunalnych porozsyłał do mieszkańców pisma informując 
ich m.in., żeby pojemniki z odpadami w dniu odbioru dostarczyć do drogi? Czy nie można 
coś w tym temacie zmienić? 
 
Radna – p. Danuta Karaśkiewicz zwróciła się o wyjaśnienie, w  którym miejscu w m. 
Słosinko  ma być postawiona wiata rekreacyjna? 
 
Przewodniczący Rady – p.Tomasz Borowski – Czy wielkości środków za odbiór odpadów 
komunalnych pozwala na bieżącą realizację faktury dla firmy odbierającej odpady? 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
Po wyczerpaniu listy mówców p. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad 
sprawozdaniem  z działalności Burmistrza Miastka w okresie międzysesyjnym i zwrócił się 
do Burmistrza o udzielenie odpowiedzi na zgłoszone zapytania. 
 
Na zapytanie zgłoszone przez p. Przewodniczącego Rady, p. Burmistrz wyjaśnił, że wielkość 
środków za odbiór odpadów, która wpłynęła do Urzędu   nie wystarcza na bieżącą realizację 
faktury dla firmy odbierające odpady.  
 
Na zapytania radnego – p. Tadeusza Króla dotyczące gospodarki odpadami komunalnymi  - p. 
Burmistrz nadmienił, iż zapytania p. radnego prawdopodobnie pojawiły się dlatego, gdyż p. 
radny nie uczestniczył w początkowej fazie prac nad  regulaminem utrzymania czystości i 
porządku w Gminie Miastko. W regulaminie jest zapisane, że pojemnik z odpadami ma  być 
wystawiony za granicę posesji. Dlaczego PSZOK teraz a nie wcześniej – p. Burmistrz 
wyjaśnił, że I przetarg okazał, że PSZOK kosztowałby 1 mln zł, a obecnie kosztuje 150 tys. zł 
i dlatego należało szukać innych rozwiązań. 
 
Na zapytanie radnej – p. Danuty Karaśkiewicz, Naczelnik Wydz. Infrastruktury Technicznej 
wyjaśniła, że wiata rekreacyjna w m. Słosinko zgodnie z uchwałą Zebrania Wiejskiego 
Sołectwa Słosinko powstanie przy plaży w m. Słosinko.  
 
Na zapytanie radnej – p. Jolanty Chmielewskiej z czego wynikają rozbieżności  w ilości 
złożonych deklaracji - Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami  wyjaśnił, że różnica 
wynika m.in. z tego, że na terenach wiejskich nie powołano wspólnot mieszkaniowych. W 
dużo przypadkach pod jednym adresem zameldowanych jest więcej niż jedna rodzina. 
 
 
Pkt. 7 Interpelacje i zapytania. 
 
P. Przewodniczący Rady poinformował Radę, że  w trybie § 90 ust.5 Statutu Gminy Miastko 
na listę  interpelujących nie  wpisały się osoby  interpelujące. 
W związku z powyższym zwrócił się do radnych o zgłaszanie zapytań. 
 
 



1..Radna – p. Jolanta Chmielewska  
1/Zwróciła się o wyjaśnienie, dlaczego w ostatnim okresie czasu odmówiono rodzinie 
(pięciorga  dzieci, która wymaga wsparcia, celem połączenia tej rodziny po powrocie 
z rodziny zastępczej)  uczestnictwa   w zajęciach prowadzonych w placówce wsparcia 
dziennego ? 
P. radna nadmieniła, że zgodnie z ogłoszeniem na wyłonienie oferty na prowadzenie 
tej placówki punkt 5 ogłoszenia mówi, że działalność wsparcia dziennego powinna 
obejmować pracę z grupą co najmniej 15 dzieci od 7 do15 lat wskazanych przez  
Miejsko – Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Miastku. 

 
            2/ Kto ogłaszał nabór na kadrę w w/w placówce? 
 
           3/ Czy w myśl ogłoszenia, że Burmistrza sprawuje kontrolę  merytoryczną i finansową     
           nad realizacją zadania publicznego przez podmiot wybrany w konkursie poprzez m.in.  
           ocenę efektywności, rzetelności i jakości wykonywania zadania, p. radna zwróciła się  
           do Burmistrza z zapytaniem – Czy do tej pory skorzystał z tej możliwości? 
   
          4/ Zwróciła się o wprowadzenie do porządku posiedzenia Komisji Oświaty Kultury  
          Zdrowia Sportu i Promocji kwestii dotyczącej prowadzenia placówki wsparcia  
          dziennego na terenie Gminy Miastko w 2013 roku. 
 
         5/ Zwróciła się o  przedłożenie kserokopii listy osób  oczekujących na przydział   
         mieszkań komunalnych. 
 
        6/ Zwróciła się o udzielenie informacji w sprawie realizacji uchwały dotyczącej        
        budownictwa poprzez TBS (dot. mieszkań komunalnych i socjalnych). 
 

1. Radny – p. Ryszard Mieczkowski zwrócił się o podjęcie działań w kierunku 
usunięcia dużej wyrwy w zjeździe przy ul. Gen. Wybickiego 9 -10 oraz o przegląd 
chodnika przy tej ulicy (na odcinku sklepu) i  usunięcie  usterek zgłaszanych przez 
mieszkańców. 

 
2. Radny – p. Tadeusz Król  zasygnalizował problem  pojawiających się dzików w 

terenie ul. Adama Mickiewicza. P. radny nadmienił, że dzik pojawia się 
systematycznie i powoduje zniszczenia w ogródkach. Wiadomo mu, że sprawa 
została zgłoszona do Straży Miejskiej, a Straż Miejska  jest bezsilna i nie wie co ma 
zrobić, mówiąc, że dzik chodzi bez smyczy i  kagańca. W związku z powyższym p. 
radny zwrócił się do Burmistrza o podjęcie działań w tej sprawie. 

 
3. Przewodniczący Rady – p. Tomasz Borowski zwrócił się o udzielenie informacji – 

Kiedy Gmina Miastko przystąpiła do projektu w ramach Miejskich Obszarów 
Funkcjonalnych (dostarczenie kserokopii porozumienia) i czego dotyczy ten projekt? 

 
Więcej zapytań  nie zgłoszono. 

 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w punkcie interpelacje i zapytania radnych. 
 
O godz. 10.10 p. Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach, która trwała do godz. 
10.20. 
 



Pkt 8. Przyjęcie informacji o wykonaniu budżetu Gminy za pierwsze półrocze 2013r.  
 
P. Przewodniczący Rady wznowił obrady po przerwie i udzielił głosu Skarbnikowi Miastka 
– p. Stefanowi Mayerowi celem przedstawienia  informacji o wykonaniu budżetu Gminy za 
pierwsze półrocze 2013 r. 
 
Skarbnik Miastka – p. Stefan Mayer – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado art. 266 ust.1 
ustawy o finansach publicznych nakazuje organowi wykonawczemu – Burmistrzowi 
przedłożenie w terminie do 30 sierpnia 2013 r. informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Gminy Miastko za I półrocze 2013 r. W związku z powyższym Burmistrz Miastka  w dniu 16 
sierpnia 2013 r. wydał Zarządzenie Nr 353/2013 w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu 
wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2013 r. Informacja ta została przedłożona do 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku oraz Radzie Miejskiej w Miastku. Na 
posiedzeniach komisji stałych Rady informacja  była szczegółowo  przedstawiana, niemniej w 
globalnych wielkościach zaprezentuje , jak wyglądała sytuacja odnośnie wykonania budżetu 
Gminy Miastko za I półrocze 2013 r. 
Dochody na plan 58.522.066 zł, natomiast wykonanie na koniec czerwca 2013 r. zamknęło się 
wielkością 28.457.889,-zł, tj. 48,6 %, z czego dochody bieżące wyniosły około 50,7 %, 
dochody majątkowe 13,3 %. Dochody majątkowe, tj. około 2.500.000,-zł w naszym 
przypadku, to dochody ze sprzedaży majątku. Rzutującą i kluczową pozycją była planowana 
sprzedaż na kwotę 1.500.000,-zł działki przemysłowej w Wołczy Wielkiej. Po dwóch 
nieskutecznych przetargach, w trzecim przetargu  działka została sprzedana za niecałe 
925.000,-zł. Luka ta jest już nie do odrobienia i będzie rzutowała na wykonanie dochodów  
majątkowych.  
W ujęciu strukturalnym dochody własne i dochody zewnętrzne  zostały wykonane w 40 % 
(dochody własne), natomiast dotacje i subwencje  w 56,1 %. Rzutuje na to m.in. subwencja 
oświatowa, która w I półroczu jest przekazywana w większym,  kwotowym wymiarze, gdyż 
jest dodatkowa transza na wypłatę trzynastego wynagrodzenia w oświacie. Niskie wykonanie 
dochodów własnych wynika  z czterech okoliczności: 

1. Dochodów  ze sprzedaży majątku poz. w rozdz.70005 § 0770. 
2. Dochodów zaplanowanych z wpływów z fotoradaru. Ujęto do budżetu 2.000.000,-zł, 

natomiast realizacja za I półrocze br. wyniosła tylko 20.300,-zł. Jeżeli chodzi o 
mandaty, to informacyjnie p. Skarbnik poinformował Radę, że na dzień 18 września 
2013 r. wystawionych było 2.312 mandatów na kwotę 259.500,-zł,  w tym 
uregulowanych zostało 1.469 sztuk mandatów na kwotę 156.010,-zł, natomiast 
nieuregulowanych pozostało 843 sztuki na kwotę 103.500,-zł. W skali całego roku 
dochodów z fotoradaru na pewno Gmina nie osiągnie. 

3. Z rozdz. 75621 – udziały gmin w podatkach stanowiących dochody budżetu państwa, 
w § 0010 są dochody z PIT – u. Sytuacja ta powtarza się corocznie, gdyż w I półroczu 
dochody przekazywane jako udziały gminy w dochodach z PIT-u, Gmina Miastko 
otrzymuje niecałe 36 % udziału. W  drugim półroczu dochody te są wyższe. 

-  W rozdz.75618 – wpływy z innych opłat... w § 0490 – wpływy z innych lokalnych opłat 
według ustaw zaplanowano na kwotę 1.905.000,-zł, w której to kwocie, kwota 1.840.000,-
zł stanowi kwotę wpływów z opłat za wywóz odpadów komunalnych .System wszedł z 



dniem 1 lipca br., w związku w tym dopiero w skali drugiego półrocza  dochody te będą 
realizowane. To rzutuje na zbiorcze wykonanie planu dochodów własnych. 
 
P. Przewodniczący Rady wrócił się do Rady – Czy zgłaszają pytania do strony 
dochodowej? 
 
Radny – p. Józef Kobiec - dochody w I półroczu nie zostały wykonane, obecnie kończy 
się III kwartał i Gmina jest po sprzedaży działki w Wołczy Wielkiej. Czy zakłada się, że 
do końca roku 2013 dochody ze sprzedaży zostaną wykonane?  
 
P. Skarbnik poinformował p. radnego, że z informacji przekazanej w dniu dzisiejszym 
przez p. Burmistrza dotyczących rozstrzygnięć  przetargowych wynika, że nie ma 
chętnych na kupno dziełek i to może spowodować, że nie dojdzie do sprzedaży tych 
działek, które wpłyną na wielkość dochodów ze sprzedaży majątku. 

 
Więcej pytań do strony dochodowej nie zgłoszono. 
 
Wydatki – plan wydatków opiewał na kwotę 56.624.000,-zł , a wykonanie według stanu na 
dzień 30 czerwca 2013 r. opiewał na kwotę 27.007.190,-zł , tj. 47,7 %, w tym, że wydatki 
bieżące i dotacje wykonano w 50,6 %. Natomiast niskie jest wykonanie wydatków 
majątkowych tzw. inwestycyjnych gminy, ponieważ proces inwestycyjny w zakresie płatności 
przesuwa się na II półrocze 2013 r. Charakterystyka zaawansowania realizacji inwestycji na 
dzień 30 czerwca 2013 r. dołączona została do informacji. W dniu wczorajszym została 
uregulowana faktura za przebudowę ul. Harcerskiej, Przyjaciół i Skautów. Dlatego wielkości 
te ulegają zmianie. W dalszej kolejności p. Skarbnik zaprezentował wykonanie wydatków w 
poszczególnych rozdział: 
- wydatek na budowę sieci wodociągowej Stachowo – Szydlice – Obrowo – Rada urealniła 
wielkość środków o połowę, gdyż taka była kwota po przetargowa. Natomiast 
dofinansowanie z Agencji Nieruchomości Rolnych została zmniejszona o połowę, 
- w rozdz. 01041 – są wydatki na  inwestycje i remonty z dofinansowaniem z Programu 
Rozwoju Obszarów Wiejskich dotyczące remontu i przebudowy świetlicy wiejskiej w 
Słosinku i zagospodarowania plaży i kąpieliska oraz terenów wokół jeziora Głębokie w 
Świeszynie. Zadania te są w trakcie realizacji. W I półroczu żadnych wydatków nie było, 
- w rozdz. 01042 – wyłączenie z produkcji gruntów rolnych -  uwzględnione są środki 
przewidziane na sfinansowanie budowy drogi w m. Dretyń z dofinansowania z Funduszu 
Ochrony Gruntów Rolnych i zadanie to jest w trakcie realizacji, 
- w rozdz. 01095 – pozostała działalność – w tym rozdz. są dopłaty do cen paliwa rolniczego 
– wykonanie na poziomie 88,0%, 
- w rozdz. 40001 – dostarczanie ciepła – dotacja w kwocie  100.000,-zł  na podwyższenie 
kapitału ZEC. Na obecną chwilę  została przekazana, natomiast na koniec I półrocza nie była 
zrealizowana, 
- w rozdz. 60016 - drogi publiczne gminne – stan wydatków na dzień dzisiejszy jest inny, 
gdyż zostało zrealizowane zadanie dot. przebudowy ul. Harcerskiej, Przyjaciół i Skautów. 
Wielkość 53.000,-zł pomniejszono o wielkość  tego zadania, 



- w rozdz.70005 – gospodarka gruntami i nieruchomościami – niskie wykonanie wynika z § 
4270 – zakup usług remontowych –zaplanowano kwotę 240.000,-zł, natomiast wykonanie na 
koniec czerwca br. było niskie, na kwotę około 1.500,-zł, dlatego gdyż remonty w m. 
Piaszczyna i Wałdowo  realizowane były w okresie letnim i będzie to miało swoje 
odzwierciedlenie w II półroczu. 
Także wykonanie w ramach funduszu sołeckiego także było niskie, około 28,2 % , a wynikało 
to z charakteru wykonanych prac na terenach sołectw. 
- w rozdz. 71095 – pozostała działalność  -  kwota 20.000,-zł uwzględniona na opracowanie 
Gminnej Ewidencji Zabytów pozostała do wykorzystania w II półroczu 2013 r., 
- w rozdz. 75020 – starostwa powiatowe – kwota 200.000,-zł przeznaczona na 
dofinansowanie przebudowy chodników i na poprawę drogi powiatowej Nr 1706 Świerzno – 
Kawcze. Dwa z tych zadań zostały rozliczone, natomiast droga Świerzno – Kawcze jest w 
trakcie realizacji, 
- w rozdz. 75022 i 75023 wykonanie jest ponad 50 %,  
- w rozdz. 75058 – działalność informacyjna i kulturalna za granicą – wydatki wykonane w 
23,9 %, ponieważ wydatki zrealizowane zostały w III kwartale. 
Natomiast wydatki w rozdziale 75075 – promocja  jednostek samorządu terytorialnego  - 
wykonane są w 41,1%. W skali całego roku zostaną wykorzystane. 
- w rozdz. 75612 – Ochotnicze Straże Pożarne – wykonanie za I półrocze w 49,1 %, natomiast 
wyższe wykonanie w rozdz. 75416 - Staż Miejska. Na wydatki w tym rozdz. rzutuje § 
związany z zakupem fotoradaru. Przy planowanym wydatku 150.000,-zł zakupiono fotoradar 
za kwotę 143.451,-zł, 
- obsługa kredytu została szczegółowo opisana w części opisowej wydatków, 
- w rozdz.  75818  - rezerwy ogólne i celowe – z rezerwy planowanej na kwotę 205.809,-zł w 
okresie I półrocza zaangażowano kwotę 35.200,-zł, z której na wydatki związane z 
opracowaniem  dokumentacji projektowo – kosztorysowych prac remontowych  w 
przedszkolach (wg zaleceń Państwowej Straży Pożarnej)  przeznaczono kwotę 23.200,-zł , 
natomiast pozostałe 12.000,-zł  przeznaczono na uzupełnienie środków na wymianę okien w 
Zespole Szkół w Dretyniu, 
- w dziale 801 – oświata i wychowanie – zaangażowanie środków na pograniczu 55,3 %, 
- w dziale 852 – pomoc społeczna – nastąpi niedobór środków. Już pojawił się wniosek 
Kierownika MGOPS. Należy także dołożyć środki na wypłatę stypendiów socjalnych dla 
uczniów – rozdz. 85415, 
- w rozdz. 9001 – gospodarka ściekowa i ochrona wód – zaplanowano kwotę  180.000,-zł. W 
okresie I półrocza nie wydatkowano środków, gdyż faktury za zadania kanalizacyjne pojawiły 
się w II półroczu, 
- w rozdz. 90002 – gospodarka odpadami – plan wydatków ponad 2 mln zł, natomiast 
wykonanie wynosi 6.110,-zł. Obecnie zaangażowanie środków jest  na kwotę 500.000,-zł, 
- w rozdz. 90019 – wpływy i wydatki środków  z opłat i kar środowiskowych – niskie 
wykonanie  21 % wynika z wniosków beneficjentów w ramach programu powiatowego ( nie 
wpłynął żaden  wniosek), 
- w rozdz. 92604 – inwestycje kultury fizycznej – wykonanie w 42,2 % wynika z tego, że w 
planie I półrocza w wydatkach remontowych były środki (225.000,-zł) na przebudowę trybun 
na stadionie. 



 
P. Przewodniczący Rady wrócił się do Rady – Czy zgłaszają pytania do realizacji 
wydatków budżetu ? 
Pytań nie zgłoszono. 
P. Przewodniczący Rady podziękował p. Skarbnikowi za przedstawienie informacji o 
przebiegu wykonania budżetu Gminy Miastko za I półrocze 2013 r. i zamknął dyskusję 
nad w/w punktem. 
W dalszej kolejności p .Przewodniczący Rady poinformował Radę, że z uwagi na fakt, iż 
wszyscy radni otrzymali kserokopię Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 28 sierpnia 2013 r. w sprawie opinii o przedłożonej 
przez Burmistrza Miastka  informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2013 
r., dlatego odczyta tylko sentencję uchwały. P. Przewodniczący Rady zwrócił się do Rady, 
że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, to  uzna,  że Rada propozycję przyjęła.  
Rada nie zgłosiła sprzeciwu i p. Przewodniczący Rady odczytał sentencję uchwały. 
 
Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2013 r. wraz z  Uchwałą 
Nr 114/g320/BIV/13  Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z 
dnia 28 sierpnia 2013 r. w sprawie opinii o przedłożonej przez Burmistrza Miastka  
informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2013 stanowi zał. nr 2 w 
załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
P. Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie – Kto jest za przyjęciem informacji o 
przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2013 r.? 
 

W wyniku jawnego głosowanie informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 
2013 r. została przyjęta jednogłośnie – (19  „za”; 0 „ przeciw”; 0 „wstrzymujących się ”). 

 
Pkt. 9 Przyjęcie informacji dotyczącej realizacji zadań oświatowych. 
 
P. Przewodniczący Rady udzielił głosu Naczelnikowi Wydziału Oświaty – p. Jerzemu 
Wójtowiczowi celem przedstawienia informacji dotyczącej realizacji zadań oświatowych. 
 
Naczelnik Wydziału Oświaty – p. Jerzy Wójtowicz odczytał Radzie przedłożoną pod 
obrady Rady i  przygotowaną  przez Wydział Oświaty informację dotyczącą realizacji zadań 
oświatowych. 
Szczegółowa informacja dotycząca realizacji zadań oświatowych stanowi zał. nr 3 w 
załączeniu do niniejszego protokołu. 
P. Przewodniczący Rady zwrócił się do Rady o zgłaszanie pytań do przedstawionej 
informacji. 
Radny – p. Bogdan Stanisz – Czy w którejś z naszych szkół rodzice składali 
zapotrzebowanie na prowadzenie zajęć z etyki? 
 
Naczelnik WO wyjaśnił, że nie było zgłoszeń. 



Po wyczerpaniu listy mówców p. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad  w/w tematem 
i  poddał pod głosowanie – Kto jest za przyjęciem informacji dotyczącej realizacji zadań 
oświatowych? 
W wyniku jawnego głosowanie informacja dotycząca realizacji zadań oświatowych została 
przyjęta jednogłośnie – (19  „za”; 0 „ przeciw”; 0 „wstrzymujących się ”). 
 
Pkt 10. Informacja w sprawie stanu zasobów mieszkaniowych Gminy . 
 
P. Przewodniczący Rady udzielił głosu Dyrektorowi  Zarządu Mienia Komunalnego – p. 
Jerzemu Dolnemu celem przedstawienia informacji o stanie zasobów mieszkaniowych. 
 
Dyrektor Zarz ądu Mienia Komunalnego – p. Jerzy Dolny poinformował m.in. Radę, że 
ZMK administruje 38 budynkami na terenie Miastka, w których znajduje się 299 lokali 
mieszkalnych. W budynkach z zasobu komunalnego wykupionych jest 18 lokali 
mieszkalnych, 75 lokali mieszkalnych  jest w budynkach prowadzonych przez wspólnoty 
mieszkaniowe. Ponadto ZMK administruje 2 budynkami i 13 lokalami mieszkalnymi   na 
terenie wiejskim. Zasób mieszkań komunalnych nie jest wystarczający. Patrząc na listę osób 
oczekujących  na przydział lokali komunalnych. Gospodarka mieszkaniowa nie przynosi 
dochodów z tytułu nie płaconych czynszów. Zadłużenie ciągle rośnie, pomimo prowadzonych 
przez Zakład działań. W tym roku zasądzonych było 10 wyroków  o eksmisję, 25 spraw czeka 
w Sądzie. Ponadto są jeszcze zasądzone wyroki z lat poprzednich. Chcąc odzyskać długi od 1 
lipca 2013 r. Zarząd Mienia Komunalnego  zawarł umowę z Krajowym Rejestrem Długów 
celem umieszczania dłużników na liści. 
W związku z powyższym p. Dyrektor zwrócił się do Rady o podjęcie działań w sprawie  
pozyskania dodatkowych mieszkań komunalnych i socjalnych. 
Pytania radnych po przedstawionej informacji: 
 
Radny – p. Mirosław Kwaśniewski zwrócił się z zapytaniem – Na jakim etapie są 
mieszkanie przyjęte od Agencji Nieruchomości Rolnych, które Gmina przyjęła? 
 
P. Burmistrz wyjaśnił, że w dniu wczorajszym został podpisany akt notarialny  na bezpłatne 
przyjęcie sześciu mieszkań od ANR z pełnym zabezpieczeniem środków remontowych. Po 
przyjęciu tych mieszkań zostaną przygotowane kosztorysy inwestorskie niezbędnych 
remontów w tych mieszkaniach. Następnie zostanie podpisane porozumienie z AWR na 
przekazanie środków finansowych na wykonanie remontów. 
 
Radna – p. Jolanta Chmielewska nadmieniła, iż nie jest to temat do dyskusji na Sesji, gdyż 
w dniu dzisiejszym tematu nie rozwiąże się. Problem jest długofalowy, dlatego należy zająć 
się tym tematem i podjąć stosowne decyzje na posiedzeniach komisji stałych Rady. 
 
Radny – p. Tadeusz Król zwrócił się o wyjaśnienie – Jakie są losy przyjętego od Starostwa 
budynku poszpitalnego? 
 
P. Burmistrz wyjaśnił, że przygotowana jest koncepcja przystosowania tego budynku pod 
potrzeby mieszkaniowe. Jej realizacja została wstrzymana, w związku z przyjęciem szpitala i 
ewentualnym wykorzystaniem tego budynku na działalność spółki szpitalnej. Gdy pojawi się 
plan rozwoju szpitala w części miasteckiej, wówczas podjęte zostaną decyzje w sprawie tego 
budynku. 
 



Radny – p. Józef Kobiec  zwrócił się z zapytaniem – Na jaką kwotą  są nieopłacone czynsze 
za okres I półrocza? 
 
P. Dyrektor ZMK  poinformował p. radnego, że na obecną chwilę nie udzieli odpowiedzi. 
W związku z powyższym p. Przewodniczący Rady zwrócił się do p. Dyrektora ZMK o 
przygotowanie stosownej odpowiedzi i przedłożenie jej w biurze Rady. 
 
Ponadto p. Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących  Komisji Infrastruktury 
Technicznej i Komisji Pracy, Pomocy Społecznej i Gospodarki   Mieszkaniowej o zajęcie się 
tym tematem na posiedzeniach komisji. 
Po wyczerpaniu listy mówców p. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad  w/w tematem 
i poddał pod głosowanie – Kto jest za przyjęciem informacji w sprawie stanu zasobów 
mieszkaniowych Gminy? 
W wyniku jawnego głosowanie informacja w sprawie stanu zasobów mieszkaniowych 
Gminy  została przyjęta jednogłośnie – (19  „za”; 0 „ przeciw”; 0 „wstrzymujących się ”). 
 
O godz. 11.15 p. Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach, która trwała do godz. 
11.30. 
 
Pkt 11. Rozpatrzenie projektów uchwał i innych aktów oraz przyjęcie uchwał i innych 
aktów . 
 
P.  Przewodniczący Rady odczytał treść  projektów   uchwał będących  przedmiotem  
dzisiejszych obrad, jak poniżej: 
 
- pozbawienia odcinaka drogi gminnej nr 193097G w miejscowości Zadry kategorii drogi  
   gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna, 
 
Opinie komisji pozytywne. 
P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie 
pozbawienia odcinaka drogi gminnej nr 193097G w miejscowości Zadry kategorii drogi  
gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna, 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr IX/63/2013 Rady Miejskiej w Miastku  w  
sprawie pozbawienia odcinaka drogi gminnej nr 193097G w miejscowości Zadry kategorii 
drogi  gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna została przyjęta 
stosunkiem głosów  – (16  „za”; 0 „ przeciw”; 1 „wstrzymujący się”).  
Podczas głosowania nad w/w projektem uchwały na sali obrad byli nieobecni : radna – p. 
Jolanta Chmielewska  i radny – p. Waldemar Żurawik. 
 
- pozbawienia odcinka drogi gminnej nr 193097G w miejscowości Przęsin kategorii drogi  
gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna, 
Opinie komisji pozytywne. 
P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 



Pytań nie zgłoszono. 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie 
pozbawienia odcinaka drogi gminnej nr 193097G w miejscowości Przęsin  kategorii drogi  
gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna, 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr IX/64/2013 Rady Miejskiej w Miastku  w  
sprawie pozbawienia odcinaka drogi gminnej nr 193097G w miejscowości Przęsin kategorii 
drogi  gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna została przyjęta 
stosunkiem głosów  – (16  „za”; 0 „ przeciw”; 1 „wstrzymujący się”).   
Podczas głosowania nad w/w  projektem uchwały na sali obrad byli nieobecni : radna – p. 
Jolanta Chmielewska  i radny – p. Waldemar Żurawik. 
 
- pozbawienia odcinka drogi gminnej na 193055G w miejscowości Kamnica kategorii  
  drogi gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna,   
 
Opinie komisji pozytywne. 
P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie 
pozbawienia odcinaka drogi gminnej nr 193097G w miejscowości Kamnica   kategorii drogi  
gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna, 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr IX/65/2013 Rady Miejskiej w Miastku  w  
sprawie pozbawienia odcinaka drogi gminnej nr 193097G w miejscowości Kamnica  
kategorii drogi  gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna została 
przyjęta stosunkiem głosów  – (17  „za”; 0 „ przeciw”; 1 „wstrzymujący się”).   
Podczas głosowania nad w/w  projektem uchwały na sali obrad  nieobecna była: radna – p. 
Jolanta Chmielewska. 
 
- pozbawienia odcinka drogi nr 193097G w miejscowości Świeszyno kategorii drogi  
gminnej poprzez  wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna, 
 
Opinie komisji pozytywne. 
P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie 
pozbawienia odcinaka drogi gminnej nr 193097G w miejscowości Świeszyno    kategorii 
drogi gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna, 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr IX/66/2013 Rady Miejskiej w Miastku  w  
prawie pozbawienia odcinaka drogi gminnej nr 193097G w miejscowości Świeszyno   
kategorii drogi  gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna została 
przyjęta stosunkiem głosów  – (18  „za”; 0 „ przeciw”; 1 „wstrzymujący się”).   



 
-  zmiany Uchwały Nr 74/VI/2011 Rady Miejskiej w Miastku z dnia 8 lipca 2011 roku  w 
sprawie nadania statutów jednostkom pomocniczym Gminy Miastko – osiedlom, 
Opinie komisji pozytywne. 
P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie zmiany 
Uchwały Nr 74/VI/2011 Rady Miejskiej w Miastku z dnia 8 lipca 2011 roku  w sprawie 
nadania statutów jednostkom pomocniczym Gminy Miastko – osiedlom, 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr IX/67/2013 Rady Miejskiej w Miastku  w  
sprawie zmiany Uchwały Nr 74/VI/2011 Rady Miejskiej w Miastku z dnia 8 lipca 2011 roku  
w sprawie nadania statutów jednostkom pomocniczym Gminy Miastko – osiedlom została 
przyjęta stosunkiem głosów  – (19  „za”; 0 „ przeciw”; 0 „wstrzymujących się”).   
  
- przystąpienia do opracowania i wdrożenia Planu gospodarki niskoemisyjnej, 
 
Opinie komisji pozytywne. 
P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie 
przystąpienia do opracowania i wdrożenia Planu gospodarki niskoemisyjnej, 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr IX/68/2013 Rady Miejskiej w Miastku  w  
sprawie   przystąpienia do opracowania i wdrożenia Planu gospodarki niskoemisyjnej 
została przyjęta stosunkiem głosów  – (19  „za”; 0 „ przeciw”; 0 „wstrzymujących się”).   
 
- wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu działki gruntu oznaczonej numerem   63/2 
(dot. działki gruntu położonej w Miastku przy ul. Kolejowej), 
 
Opinie komisji pozytywne. 
P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż w drodze przetargu działki gruntu oznaczonej numerem   63/2. 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr IX/69/2013 Rady Miejskiej w Miastku  w  
sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu działki gruntu oznaczonej 
numerem   63/2 została przyjęta stosunkiem głosów  – (19  „za”; 0 „ przeciw”; 0 
„wstrzymujących się”).   
 
 
 



-  wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu działek gruntu oznaczonych numerami  
 63/1 i 64/2 (dot. działek gruntu położonych w Miastku przy ul. Kolejowej),  
 
Opinie komisji pozytywne. 
P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż w drodze przetargu działki gruntu oznaczonej numerami  63/1 i 64/2. 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr IX/70/2013 Rady Miejskiej w Miastku  w  
sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu działki gruntu oznaczonej 
numerami 63/1 i 64/2 została przyjęta stosunkiem głosów  – (19  „za”; 0 „ przeciw”; 0 
„wstrzymujących się”).   
 
-  wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu działki gruntu oznaczonej numerem 119/3 
(dot. działki gruntu położonej w Miastku przy ul. Sportowej) , 
 
Opinie komisji pozytywne. 
P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż w drodze przetargu działki gruntu oznaczonej numerem 119/3. 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr IX/71/2013 Rady Miejskiej w Miastku  w  
sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu działki gruntu oznaczonej 
numerem 119/3 została przyjęta stosunkiem głosów  – (18  „za”; 0 „ przeciw”; 1 
„wstrzymujący  się”).   
 
- wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (dot. zamiany nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Miastko na nieruchomości stanowiące własność Skarbu  Państwa będące w 
zarządzie Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe  
Nadleśnictwa Miastko), 
 
Opinie komisji pozytywne. 
P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie wyrażenia 
zgody na zamianę nieruchomości. 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr IX/72/2013 Rady Miejskiej w Miastku  w   
sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości została przyjęta stosunkiem głosów  – 
(18  „za”; 0 „ przeciw”; 1 „wstrzymujący się”).   
 



- miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego KOSZALIŃSKA –  
        DWORCOWA – MŁODZIEŻOWA , 
 
Opinie komisji pozytywne. 
P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego KOSZALIŃSKA –  
DWORCOWA – MŁODZIEŻOWA , 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr IX/73/2013 Rady Miejskiej w Miastku  w   
sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego KOSZALIŃSKA – 
DWORCOWA – MŁODZIEŻOWA została przyjęta stosunkiem głosów  – (19  „za”; 0 „ 
przeciw”; 0 „wstrzymujących się”).   
 
-  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego RONDO , 
 
Opinie komisji pozytywne. 
P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego RONDO. 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr IX/74/2013 Rady Miejskiej w Miastku  w   
sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego RONDO została przyjęta 
stosunkiem głosów  – (19  „za”; 0 „ przeciw”; 0 „wstrzymujących się”).   
 
- pozbawienia odcinaka drogi gminnej nr 193103G w miejscowości Świerzno kategorii     
 drogi gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna, 
Opinie komisji pozytywne. 
P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie 
pozbawienia odcinaka drogi gminnej nr 193103G w miejscowości Świerzno kategorii     
 drogi gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna. 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr IX/75/2013 Rady Miejskiej w Miastku  w   
sprawie pozbawienia odcinaka drogi gminnej nr 193103G w miejscowości Świerzno 
kategorii   drogi gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna została 
przyjęta stosunkiem głosów  – (19  „za”; 0 „ przeciw”; 0 „wstrzymujących się”).   
 
-  pozbawienia odcinka drogi gminnej nr 193103G w miejscowości Bobięcino kategorii  
drogi gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna,    



 
Opinie komisji pozytywne. 
P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie 
pozbawienia odcinaka drogi gminnej nr 193103G w miejscowości Bobięcino kategorii     
 drogi gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna. 
-  Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr IX/76/2013 Rady Miejskiej w Miastku  w   
sprawie pozbawienia odcinaka drogi gminnej nr 193103G w miejscowości Bobięcino 
kategorii   drogi gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako droga publiczna została 
przyjęta stosunkiem głosów  – (19  „za”; 0 „ przeciw”; 0 „wstrzymujących się”).   
 
- wyboru Przewodniczącego stałej komisji Rady Miejskiej w Miastku, 
 
Zgodnie z § 80 ust. 8 projekt uchwały w sprawach personalnych nie wymaga opinii komisji. 
 
P. Przewodniczący Rady zwrócił się do Rady o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego 
Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Promocji. 
Przewodniczący Klubu Platforma Obywatelska – p. Ryszard Mieczkowski na 
Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Promocji zgłosił kandydaturę 
radnego – p. Bogdana Stanisza. 
Innych kandydatur  nie zgłoszono. 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie wyboru 
Przewodniczącego stałej komisji Rady Miejskiej w Miastku 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr IX/77/2013 Rady Miejskiej w Miastku  w   
sprawie wyboru Przewodniczącego stałej komisji Rady Miejskiej w Miastku została przyjęta 
stosunkiem głosów  – (18  „za”; 0 „ przeciw”; 0 „wstrzymujących się”).   
Radny – p. Bogdan Stanisz nie brał udziału w glosowaniu. 
 
-  przystąpienia Gminy Miastko do Narodowego  Programu Przebudowy Dróg Gminnych  
 – Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój. 
 
Opinie komisji pozytywne. 
P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie  
przystąpienia Gminy Miastko do Narodowego  Programu Przebudowy Dróg Gminnych – 
Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój. 
 
 
 



 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr VIII/78/2013 Rady Miejskiej w Miastku  w  
sprawie przystąpienia Gminy Miastko do Narodowego  Programu Przebudowy Dróg 
Gminnych  – Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój została przyjęta stosunkiem 
głosów  – (19  „za”; 0 „ przeciw”; 0 „wstrzymujących się”).  
 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w punkcie rozpatrzenie projektów uchwał i innych 
aktów oraz przyjęcie uchwał i innych aktów oraz   ogłosił piętnastominutową  przerwę w 
obradach. Przerwa trwała od godz. 12.05  do godz.12.15. 
W dalszej części obrad nie uczestniczyła radna – p. Danuta Karaśkiewicz. 
 
Pkt 15. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania. 
 
P. Przewodniczący Rady  o godz. 12.15 wznosił obrady po przerwie i  udzielił głosu p. 
Burmistrzowi celem udzielenia odpowiedzi na zgłoszone zapytania.  
 
- na zapytania radnej – p. Jolanty  Chmielewskiej  dotyczące: 
-  placówki wsparcia dziennego – p. Burmistrz poinformował p. radną, że odpowiedź zostanie 
udzielona na piśmie. 
 
- wykazu osób oczekujących na przydział lokalu  mieszkalnego z zasobów mieszkaniowych – 
p. Burmistrz poinformował p. radną, że na dzień 12 sierpnia 2013 r. 41 osób 
zakwalifikowanych  było  na przydział mieszkań komunalnych. 
Radna – p. Jolanta  Chmielewska zwróciła się o przedłożenie kserokopii listy osób 
oczekujących na przydział lokalu mieszkalnego z zasobu gminy. 
 
- realizacji uchwały dotyczącej budownictwa poprzez TBS – p. Burmistrz wyjaśnił, że na 
dzień dzisiejszy nie ma żadnej inicjatywy . Stan realizacji budownictwa poprzez TBS jest na 
etapie przyjęcia przez Gminę uchwały w sprawie zagospodarowania planu na podstawie 
którego można wydzielić działkę pod budownictwo mieszkaniowe. Jeżeli dotyczy mieszkań, 
to jest możliwość pozyskania poprzez przyjęty budynek poszpitalny. Ponadto jest możliwość 
pozyskania mieszkań na obiektach OSiR. Także prowadzi się potencjalne rozmowy z 
Nadleśnictwem Miastko, które w najbliższym czasie  będzie budowało  nową  siedzibę i 
opuści dotychczasową część biurową zajmowaną w budynku Nadleśnictwa. Także w 
perspektywie są do przyjęcia mieszkania od ANR wraz ze środkami finansowymi oraz w 
momencie zakończenia nauki ostatniej klasy  LO w budynku  przy ul. Adama Mickiewicza na 
pewno pojawią  się dyskusje, co do dalszego losu tego budynku, gdyż  na dzień dzisiejszy nic 
mu nie wiadomo, żeby Starostwo miało jakąś koncepcję, co do dalszego zagospodarowania 
tego budynku. 
 
- na zapytanie radnego – p. Ryszarda Mieczkowskiego dotyczące naprawy drogi wjazdowej 
pomiędzy blokami przy ul. Gen. Wybickiego  - p. Burmistrz poinformował p. radnego, że 
zadanie zostanie wykonane. 
 
- na zapytanie radnego – p. Tadeusza Króla w sprawie pojawiającej się zwierzyny przy ul. 
Adama Mickiewicza – p. Burmistrz wyjaśnił, iż Straż Miejska podejmuje działania w 
stosunku do dzikich zwierząt, wówczas gdy stwarzają  one bezpośrednie zagrożenie zdrowia 
bądź życia ludzi. Niemniej jednak zasygnalizowany problem należy rozwiązać. Jeżeli będzie 



potrzeba, to należy zaangażować niezbędne środki finansowe na wyłapywanie leśnej 
zwierzyny. 
 
- na zapytanie Przewodniczącego Rady – p. Tomasza Borowskiego w sprawie przystąpienia 
Gminy Miastko do projektu w ramach miejskich obszarów funkcjonalnych – p. Burmistrz 
poinformował – p. Przewodniczącego Rady, że  Gmina Miastko podpisała porozumienie z 
Gminą Tuchomie i Gminą Trzebielino  w sprawie wspólnej realizacji projektu pn. „Rozwój i 
wzmocnienie funkcjonalnych powiązań gmin : Miastko, Tuchomie, Trzebielino poprzez 
realizację inwestycji powiązanych w ramach wspólnej strategii rozwoju obszarów 
współpracy”, którego celem jest wypracowanie wspólnej strategii zintegrowanego rozwoju 
wraz z umacnianiem powiązań  funkcjonalnych w zakresie turystyki, odnawialnych źródeł 
energii oraz  podstawowych usług dla ludności. Wniosek został złożony w odpowiedzi na 
konkurs ogłoszony przez Ministerstwo Rozwoju Regionalnego, które ogłosiło nabór 
wniosków o  dotację na działania wspierające jednostki samorządu terytorialnego w zakresie 
planowania współpracy w ramach miejskich obszarów funkcjonalnych.  
P. Przewodniczący Rady zwrócił się o przedłożenie kserokopii wniosku. 
 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w punkcie odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
 
  
Pkt 10. Wolne wnioski, komunikaty i informacje. 
 
1.P. Przewodniczący Rady podziękował dla Spółki Rolnej w Dretyniu i mieszkańców za 
wzorowe przygotowanie Gminnych Dożynek. Jednocześnie poinformował, że formalne 
podziękowania w imieniu samorządu (Rady Miejskiej i Burmistrza Miastka) zostaną 
skierowane na ręce organizatorów Gminnych Dożynek . 
 
P. Przewodniczący Rady w imieniu Zarządu Uczniowskiego Klubu Sportowego MORENA 
zaprosił radnych Rady Miejskiej na XVI Ogólnopolski Turniej Mini Piłki Siatkowej 
Dziewcząt  o Puchar Burmistrza Miastka, który odbędzie się w dniach 27 – 29 września 2013 
r. w hali sportowej OSiR-u. 

 
Ponadto p. Przewodniczący Rady w imieniu Miasteckiego Towarzystwa Gospodarczego  
zaprosił wszystkich obecnych  na Gminne Forum Przedsiębiorczości, które odbędzie się w 
dniu 3 października 2013 r. o godz. 17.00 w Centrum Informacji Turystycznej w Miastku. 

 
2.Radny – p. Ryszard Mieczkowski w imieniu mieszkańców i Rady Sołeckiej Sołectwa 
Piaszczyna zwrócił się o uwzględnienie w porządku posiedzenia Komisji Infrastruktury 
Technicznej punktu dotyczącego oświetlenia w m. Piaszczyna. 
P. radny nadmienił, iż z informacji przedłożonej w dniu dzisiejszym przez Burmistrza 
wiadomo, że na zadanie budowa oświetlenia dróg gminnych Słosinko i ul. Polna 
przeznaczone zostało 33.000,-zł, natomiast wydatkowano 24.000,-zł.  Z wyliczenia wynika, 
że pozostało 10.000,-zł. W związku z powyższym zwrócił się do radnych o pozytywne 
zaopiniowanie wniosku. 
 
3. Radny – p. Józef Kobiec zwrócił się o wyjaśnienie, czy wyznaczone w części jezdni  
miejsca postojowe, przed sklepem przy ul. Gen. Wybickiego objęte są strefą płatnego 
parkowania, a jeżeli tak, to zwrócił się o ich czytelne oznakowanie. 
 



4. Radny – p. Waldemar Żurawik  wnioskował do Burmistrza o powołanie komisji celem 
skontrolowania warunków, w jakich przechowywane są  zwierzęta – (pieski)   w Przychodni 
Weterynaryjnej w Miastku. 
Więcej wniosków nie zgłoszono. 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad punktem wolne wnioski, komunikaty i 
informacje. 
 
Pkt 17. Zamknięcie obrad  IX sesji Rady Miejskiej w Miastku VI kadencji w 2013 roku. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Miastku – p. 
Tomasz Borowski  zamknął dziewiąte  posiedzenie Rady Miejskiej w Miastku VI 
kadencji w 2013 roku . 

Zapis multimedialny z przebiegu obrad sesji w załączeniu do protokołu. 

Posiedzenie zakończono o godz. 12.55.   
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
Protokołowała: 
Józefa Wasielewska                                                                               Przewodniczący 

                                                                                            Rady Miejskiej w Miastku 
 
                                                                                                 Tomasz Borowski 

 


